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PROC ES VERBAL

Incheiat azi 20.09.2017 in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, stabilita prin
dispozitia primarului nr.161/14.09.2017 , sedinta care a avut loc la sediul administrativ al acestei institutii
publice, ora 11.00.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri: Zatyko Jacint -viceprimnr, Zatyko Stefan-
Adalbert, Kiss Stefan-Aluandru, Kiss Istvan-Motyas, Buzas loan-Nicolaie, Erdei Danut-Eugen, Torok
Ianos, Torok Emeric, Ungur Andrei-Ioan

Nu a absentat nici un consilier.
Au participat de drept: D-ul Molnar Jozsef- primnr qi d-na Mela Maria-Elena - secretar.

S-a constatat ca sedinta este statutari, participflnd 9 consilieri locali din totalul de 9 consilieri
in functie,

ORDINEA DE Zlt

D-l Kiss Istvan-Matyas - presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a preluat conducerea
gedinfei qi a supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob, Ordinea de zi a sedintei, la care i-
a dat citire:

1. Apmbarca ordiniide zi
2. Aprobarea procesului verbal al gedinfei ordinare din data de 16.08.2017 .

3. Proiect de hotarare privind modificarea Comisiilor de specialitate ale Consiliului local.
4. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului comunei Saniob pe anul 2017

5. Proiect de hotarare privind modificarea Organigramei si a Statului de functii al
aparatului de specialitate al primarului comunei Saniob.
6. Proiect de hotarare privind aprobarea incheierii unui nou contract de inchiriere intre
comuna Saniob si SC X'armaco-Com SRL, in baza contractului de inchiriere nr.l676l20l1 si a
IJCL nr.4212017 privind subinchirierea spa{iului cu destinafia de Farmacieo din imobilul
nr.560 sat Siniob, comuna Sflniob
7. Proiect de hotirAre privind desemnarea reprezentantilor Consiliului local al comunei
Saniob in Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale nr.l Saniob.
8. Diverse.

Dl. Kiss Istvan-Matyas, presedintele de sedinf[ supune la vot proiectul de hotir"are privind ordinea de
zi, adoptandu-se Hotararea nr.63, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul doi din ordinea de zi, d-na secretar a pus la dispozitia consilierilor locali procesul
verbal al sedintei ordinare din 16.08.2017 pe care, presedintele de sedinta l-a supus spre aprobarea
Consiliului local.

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 9 voturi pentru, 0 impotriv[ gi 0 abtineri, adoptandu-se
Hotararea'nr.64.

La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind modificarea Comisiilor
de specialitate ale Consiliului local, dna secretar prezintd,raportul de specialitate si inviti la propuneri.

Dl Zatyko Jacint, propune ca toate cele trei comisii reorganizate s[ fie cornpuse fiecare din 5 membri,
cu urm[toarea componenfi: Comisia I: r[mAne aceaqi gi mai intrl dl Kiss Istvan-Matyas, Comisia II: se

completeazd cu inc[ 2 persoane, dl. Kiss Stefan Alexandru gi Torok Emeric, Comisia III: se compune din
dl. Kiss Stefan Alexandru - pregedinte, dl. Torok Janos, dl.Buzas Ioan Nicolaie, dl. Ungur Andrei-Ioan gi dl
Kiss Istvan-Matyas - secretar.
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dl. Pregedinte Kiss Istvan-Matyas supune la vot proiectul de hotdrdre, punctul hei al ordinii de zi gi
nominalizirile propuse, adoptandu-se Ilotararea nr.65, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului
comunei Saniob pe anul 20t7, d-l primar, in lipsa d-nei contabil, prezinti raportul de specialitite. La
finalul proiectului de hotiirdre, legat de drumul communal Cenalog, pentru care au fost disiufii la fiecare
gedinp gi care se afll in starea degradatl pe care o cunoastem, dl primar face unele menfiuni: se gtie c[
avem depus un proiect pentru acest drum gi pentru strdzile din comun5, din disculia cu dl consultant, acesta
a recomandat s[ nu punem covor asfaltic peste drum, mai bine s[ petecim cum se poate, ca s[ nu afecteze
proiectul, care, din cdte spune el, are toate gansele sd fie declarat eligibil. Dar acest lucru mai dureaz[ luni
de zile. Stim ci, p6n[ acum, indifferent de punctaj, nici un proiect nu a fost declarat neeligibil.

Dl Kiss Istvan-Matyas, pregedinte de gedin{i, inviti la discufii.
Dl Zatyko Stefan-Adalbert, aratii ci, din discufia cu consilierii din Cenalog, totugi nigte reparafii

curente ar trebui executate gi aga cum a fost propus in buget la capitolul respectiv, nu putem face reparafii.
Practic suma respectivd trebuie luatl de la capitolul investi{ii gi alocatii la capitolul inretineri curente.
Referitor la cl[direa unde funclioneazL cental medical, este construcfia cea mai veche din comuna noastrl,
construit[ in jurul anului 1900, qi considerd ci meriti ca acoperigul sd fie din figli, practic s[ fie respectati
structura inilial[ gi speri c[ o si mai serveasc[ comuna noastrd, cdt a servit qi pann acum.

Dl primar, aratd cL pentru aceastii lucrare s-a fdcut rectificare, a fost adusl {igl[ care se
considerE c[ este cea mai ugoar[ gi sperl s[ fie acoperiti cflt mai repede, avdnd in vedere vremea care este
instabil[, se anunfi ploi insemnate. Legat de drum, am infeles c[ trebuie corectat. lJrmeazd. sI avem o
gedin{6 la inceputul lunii octombrie, ctnd va hebui s[ aprobim materialul lemnos qi pdnn atunci rog pe
domnii consilieri de la Cenaloq si se intereseze qi sd gisim o echipi disponibill care si execute lucrarea. Se
poate informa gi pe facebook ci drumul va fi reparat

Nu se mai inscrie nimeni la discufii.
Dl. Kiss Istvan-Matyas, presedintele de sedinld, propune supunerea la vot a proiectului de hotirdre,

puncful patru din ordinea de zi, adoptandu-se l{otararea nr.66 cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0
abtineri.

La punctul cinci al ordinii de zi, Proiect de hotarare privind modificarea Organigramei si a
Statului de functii al aparatului de specialitate al primarului comunei Saniob, d-na secretar prezinti"
raportul de specialitate .

Dl Kiss Istuan-Matyas, presedintele de sedin[[, invitii la discu(ii.
DlZatyko Stefan-Adalbert, arati ci postul de inspector din cadrul compartimentului de urbanism si

rimdnl aga cum este gi sd fie ocupat de o persoand calificat4. Nu se justificl s[ infiinfim postul de architect
gef.

Dl primar, arati cd in urma vizitei d-nei architect sef al judefului, ocupantul postului nostru de
inspector nu corespunde legii qi nu poate semna in continuare documentele urbanistice. Totugi, in cazul
scoaterii la concurs, a intrebat dacd cunoagte ci ar exista interes la nivel de jude! pentru ocuparea unui
astfel de post, iar d-na architect gefa confirmat ci sunt persoane care se intereseazi.

Dl. Kiss Istvan-Matyas, presedintele de sedinfd" supune la vot proiectul de hotirfire, punctul cinci al
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.67, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul qase al ordinii de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea incheierii unui nou
contract de inchiriere intre comuna Saniob si SC Farmaco-Com SRL, in baza contractului de
inchiriere nr,l676?0l1 si a ItrCL nr.4212017 pnvind subinchirierea spafiului cu destina{ia de
Farmacie, din imobilul nn560 sat Sflniob, comuna Sflniob, d-na secretar prezintd raportul de specialitate
gi arati cd'pebaza vechiului contract qi a hcl de subinchiriere a farmaciei pe perioada de trei luni, perioadl
in care SC Farmaco-com SRL a cumplrat fondul de comerf al SC Laminaria SRL, {indnd cont qi de
investiliile care au fost executate gi care sunt inc6 in perioada de decontare, s-a propus incheierea unui nou
conhact cu farmacia SC Farmaco-com SRL.

Dl Kiss Istvan-Matyas, presedintele de sedinfl, inviti la discufii.
Dl primar, arati cdde cdnd funcfioneazd noua farmacie, a fost dup[ medicamente, s-a infonnat de la

farmacista gi medici dacd sunt medicamente suficiente qi i s-a confirmat cd sunt medicamente de toate



tipurile, inclusiv medicamente care sunt greu de procurat gi la prefuri rezonabile.
Dl. Kiss Istvan-Matyas, presedinte de sedinfi, supune la vot proiectul de hotirdre, punctul sase al

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.68, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul gapte al ordinii de zi, Proiect de hotirire privind desemnarea reprezentantilor
Consiliului local al comunei Saniob in Consiliul de Administratie al Scolii Gimnaziale nr.l Saniob,
d-na secretar invitii consilierii s[ faci propuneri.

dl Zatyko Stefan Adalbert, propune s[ rIm6nd aceiaqi consilieri care au fost qi anul trecut,
Kiss Stefan Alexandru gi dl Zatyko Jacint.

Dl. Kiss Istvan-Matyas, presedinte de sedinfi, supune la vot proiectul de hotlrire, punctul
ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.69, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La diverse

adic[ dl.

sapte al

Dl preqedinte de gedin{n noteazd, ordinea inscrierii consilierilor la discu{ii qi dd cuvdntul
primului inscris.

Dl Kiss Stefan Alexandru, aratl cd, in legdfuri cu ziua satului, circull zvonuri c[
reprezentanfii UDMR au fost contra gi nu au vnrt si voteze banii alocafi in buget pentru aceast eveniment.
Dar, tofi consilierii au fost de fafa gi pot s[ confirme ci situalia nu a fost aga. De fap! nu au fost de accord
cu suma propusd pentru ci nu a fost susfinuti de un proiect de buget de cheltuieli gi nu a fost fundamentat
sub nici o form[. Si se treaci in pocesul verbal acest lucru gi si se qtie ci reprezentantii LDMR sunt de
accord cu organizareaZilei satului, dar sumele s[ fie justificate. Practic alocau banii, dacd aveau la ce.

Dl Erdei Dlnuf, ridicl problema marginilor drumului, care ar mai hebui cur[fate de vegeta{ia
arbustiferl, mai ales la iegire cdtre drumul nafional. El personal a mai curdfat, dar nu face fa{i. In plus
trebuie luat mdsuri gi fata de acei plopi, care trebuie tiiiafi.

Dl Kiss Stefan Alexandru , aratl cd pentru plopi, primlria trebuie si incheie un contract cu
ocolul silvic pentru punerea in valoare qi exploatare qi dupi aceea se pot tiia.

DlZatyko Jacint, arutd.cd, dupi ce mai trec ploile, se vor ocupa gi de problemele respective.
dl. Torok Emeric, ridici problema drumului care leagl Ciuhoiul de Sftrnag. Timpul trece gi

tace, vine sfrrqitul anului gi nu s-au ftcut nici un fel de repara{ii, iar dac[ ploul e teroare.
dl. primar, arathcdurmeazi s[ se factr reparafii gi pe acel drum.
Dl. Kiss Istvan-Matyas, presedinte de sedinf[, invitii in continuare la discufii.
Dl primar, ca un rlspuns la discufia anterioarI, deoarece, degi nu a fost prezent la qedinfi, fiind

plecat la AFIR, aratil cd ziua satului nu este pentru primar sau consilieri, ci este pentru cet[fenii comunei gi
trebuie sd organiznze primarul sau chiar gi consilierii. Suma care a fost cuprins[, de 30 mii lei, a fost o suml
rezonabili, raportatii la costurile practicate de diverse formafii, care le gisegti gi la prefiri mari, dar qi la
prefuri mai mici, focurile de artificii, scen4 sonorizarea, etc. Sunt primirii la care numai protocolul era de
15 mii lei, dar noi nu am avut niciodatii aqa ceva. Nu vreau s[ compar cu ziua satului din 2009, cdnd a fost
cuprins[ suma de 67 mii lei. Am vnrt sd facem din jumltate din acea sum[. Practic au fost tot felul de
oferte, dar dacd nu gtii la ce bani te pofi intinde, nu pofi s[ faci nimic. Au apdrut anunfuri inziar cu zilele
satului in diverse commune gi am rugat co^ntabila qi se intereseze dacd putem folosi bani din bugetul local,
deoarece era o perioadi cdnd era interzis. intradevir a auzit 9i el zvonui, mai ales cd primarul a ierut mulli
bani pentru Ziua satului. El nu a vrut s[ facd ziua satului pentru el, ci pentru comunl gi s[ o fac[ impreuni.
Dar de acum incolo, sunt aici consilieri mai tineri sau mai in vdrst[. S[ se gdndeascl ce formafii vor s[ vin[
la S6niob. Oricum pe l6ngi suma propustr" care sigur nu era suficient[, ar mai fost necesare niqte donalii sau
sponsoriz6ri.

Dl Kiss Stefan Alexandru, doreqte s[ vini cu replica qi mulfumegte d-lui primar pentru
modestia cu care a cerut banii, dar gi dac[ ar fi cerut 10.000 de euro gi atunci ar fi dat. Dar nu despre asta a
fost vorba, era vorba cI daci pe o ciornd de ,4'4 era ar[tat pentru ce vor fi cheltuili banii, altfel suna.

Dl primar, anti. cd, daci totugi consiliul local era cu buni-voinfi, aici era documentafia gi in
hei minute puteafi s[ organizaJi banii gi daci voia{i, puteafi aloca 1000 lei sau 10000 lei gi din lgtia
Consiliul local sd facd Ziuacomunei.

dl. Kiss Stefan Alexandru - afi avut la dispozilie 365 de zile sd organiza[iZiua satului.
Dl primar - bine gi voi nu afi avut la dispozifie l0 minute s[ v[ ocupafi cttZiuasatului.
dl. Kiss Stefan Alexandru - nici un moment nu ne-afi cerut p5rerea, ce si facem, cum si

Dl primar - afi votat s[ nu fie, nu afi alocat bani pentru a$a ceva.

facem?!



dl. Kiss Stefan Alexandru, solicit sE se treac[ in procesul verbal cuvintele d-lui primar, care a
afirmat c[ s-a votat si nu fie.

Dl primar, rectificd gi susfine expresia,,nu ati alocat bani,,
dl. Kiss Stefan Alexandru, acuzdcd,schimbd vorbele.
Dl primar, cere si fie trecut in procesul verbal ce a cerut dl Kiss.
dl. Kiss Stefan Alexandru, cere sd nu se arunce cu vorbele qi mai ales in comunitate, pentru c[

sunt diferite interpretiiri.
Dl primar, adreseazi dlui Kiss Stefan intrebarea: de ce nu s-a implicat pentru comun[, in care a

fost votat, s[ faci ceva in legitur[ cu ziua comunei ?

Dl Kiss Stefan Alexandru, aratd, cd atunci c0nd au avut primar din cadrul aceluiaqi partid, au
fost cel pufin 1000 de persoane pe teren, s-au organizat concursuri de magini, biciclete,cu pompierii etc. gi
tofi consilierii s-au implicat in treaba asta.

Dl primar, intreab[ daci acum este vinovat primarul ? Pentru c[, primarul gi acum este pe teren,
iar dintre consilieri nu este nici unul. in anul 2016, c0nd a fost organizat, aufost prezenli toli consiiierii din
celelalte sate, numai consilierii din S6niob nu au fost. Asta trebuie sd vi gdndifi - de ce nu afi fost? - Nu au
fost cheltudi bani din bugetul local. Ziua satului a fost susfinutd financiar, prin sponsorizdri de citre ceilalfi
consilieri, pfa-uri gi srl-uri.

Dl Kiss Stefan Alexandru, arati cd, dacL era publicati treaba asta gi gtia, atunci venea. De ce nu
a qtiut gi de ce nu a fost prezent 4 ani de zilelagedinfele de fracfiune?

Dl Buzag Ioan Nicolaie ridici din nou problema legatii de fosta gcoali din Sfhrnag, care se
degradeazd pe an ce trece. Ar fi fost o posibilitate s[ fie transformati in cdmin cultural. Am spus ddjd de
trei, de cinci ori gi tot nu se iau mlsuri.

Alte probleffio, nu s-au mai discutat.

D-l Dl. Kiss Istvan-Matyas - presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA SEC AR
K/,SS ISTVAN-Iv/UTYAS MELA A,A -ELENA
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